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Medlem af DHF, DGI og Herlev Idrætsforening  
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Bestyrelsesmøde 3. februar 2025 

Tid: 18:30 

Hos Hanne 

Deltagere: Hanne holm Lautrup, Charlotte Baagø Madsen, Selina Holmer, Jerome Cazal, Carsten Kjeldsen og 

Finn Nørregaard 

Referant: Finn Nørregaard 

 

 

PUNKTER PÅ DAGSORDEN    Ansvarlig  

Godkendelse af sidste referat  Referat er tidligere fremsendt men kan også 
findes her:   
 

Alle  
  

Orientering fra Formanden Hanne & Jerome har været til åbent forum 
omkring idrætsfaciliteter. 
Vores forslag var at få lavet taget, bedre 
omklædningsrum. Tegnet udendørs baner på 
skoler og institutioner. 
Beach håndbold bane 
Bedre indgangs parti, så vind og vejr ikke står ind i 
forhallen. Eventuelt borde og bænke, udenfor 
hallerne. 
Tenna har skrevet omkring indstilling af årets 
sportsprofil. 
Jerome vil gerne harve at vi er repræsenteret, når 
der er uddeling af priser. Fristen er 16. marts 
 

Jerome  

Orientering fra kassereren Kassereren er i gang med at få afsluttet 
regnskabsåret. 
 

Hanne 

Diverse punkter vedr. 
igangværende aktiviteter og 
daglig drift 
 

  

Dato for næste møde 
 

03-03-2025 
Hos Hanne 
Kl. 18:30 

 

Trænerkabale  
 

Status 
Holdfællesskab (Gladsaxe & AB)  
Charlotte gav en status, Charlotte & Finn er næsten 
færdige. Der nogle enkelte udestående hist og pist. 
 

Finn & Charlotte  

Herre Senior Status  
Se under træner kabalen. 
 

Finn & Charlotte  

AGF Cup Status  Status 
 
U15P har trukket 1 hold, der er stadig et hold med. 

Charlotte & Hanne 



U13P der er tilmeldt et ekstra hold, så de er 2 hold 
82 spillere er tilmeldt 
30 trænere er tilmeldt 
2 voksne pr. Hold 
Busserne er den eneste udfordring nu, med 
pladsforhold 
54 + 59 er der plads til i de 2 busser. 
Der bestilles 1 ekstra bus, hvor der bliver nogle 
overskydende pladser, som sælges til 400 kr. For 
en retur/retur 
 

HIH Intern Håndbold skole Status 
 
Charlotte gav en status, Charlotte har kontakten til 
Herlev Kommune. 
Store dele af Håndbold skolen er på plads, der 
udestår nu at præcisere planen. 
 

Charlotte & Finn 
 

Generalforsamling Indkaldelse / Deadline  
Dirigent?  
Bestyrelsens sammensætning  
Emner til Bestyrelsen 
 
Indkaldelse 14 dage før generalforsamlingen, 
indkaldes der på alle medier, både sociale og 
interne. 
Tommy fra HI repræsentantskabet, har Jerome 
spurgt om han vil være dirigent. 
Der kom et par emner op til bestyrelsen, som der 
skal arbejdes videre på. Alle har en opgave med at 
tænke på øvrige, der kunne være gode emner til 
bestyrelsen. 
 

Alle 

Mål i Annekshallen Der mangler pløkker i målene og de er ikke i wire i 
pløkkerne. 
Nettene skal lappes til stort set de fleste af vores 
senior kampene. 
Der skal kigges på alle mål og sikring i Herlev 
Hallen. 
Bagnettet kan ikke sættes fast i nogen af siderne. 
 

Selina 

Skolernes Motionsdag 4. juni  
Status 
 
Kenneth U13P træne har meldt sig. 
Når vi kommer nærmere, skal vi finde 1 eller 2 
mere der kan hjælpe. 
 

Finn/Hanne 

Harpiks Vi skal have sat en kampagne i gang med at tage 
hensyn til de øvrige sportsgrene, at de ikke bruger 
harpiks alle steder. 
 

Hanne 

Sommerferie aktivitet  Vi skal have spurgt trænerne om der er nogle, der 
kunne have lyst til at tage denne opgave. 
 

 



Klubdage 
 

Hvis man ønsker at flytte sin kamp på en klubdag, 
så skal det godkendes af bestyrelsen. Argumentet 
skal være meget overbevisende, for at blive 
godkendt. 
Skal der være en sanktion, hvis en kamp flyttes. 
Kunne det være noget lignende, som en cafevagt, 
eller noget i den stil. 
 

 

Eventuelt Højtaler Soundboks 
 
Hvad skal de bruges til? 
 
De skal bruges til interne HIH-arrangementer, så 
de skal blive i Herlev Hallerne. De lånes ikke ud til 
de enkelte hold. 
De 2 Soundbokse kan kobles sammen til en enhed. 
Eventuelt skal der indkøbes 1 mikrofon mere. 
 
Strømforsyning USB-C x 2 ligger i depotet 
 

Finn 
 

 


